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De fractie van Lokaal Belang 
Mevrouw N. van Veen   
 

Geachte mevrouw Van Veen,   
 
Op 29 november 2024 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op 
grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, 
betreffende de inzet van een verhuiscoach voor senioren. Graag reageren 
wij op uw vragen. 
 
1. Is het college op de hoogte van het initiatief in Putten en de inzet van 
verhuiscoaches door de Provincie Gelderland voor senioren in sociale 
huurwoningen? 

Het college is op de hoogte van het initiatief in Putten. 
2. Zo ja, is het college bereid te onderzoeken of een dergelijk initiatief ook 
binnen onze gemeente kan worden geïntroduceerd om de doorstroming 
op de woningmarkt te bevorderen? Zo ja, op welke termijn kan het college 
een pilot of onderzoek naar de inzet van een verhuiscoach opstarten? Zo 
nee, waarom niet? 
Binnen de gemeente Barneveld is in de afgelopen periode door meerdere 
inwoners van Barneveld gebruik gemaakt van de verhuiscoaches die voor 
de gehele provincie werkzaam zijn. De afwikkeling van de verhuis-
vergoeding verliep via Woningstichting Barneveld en de provincie 
Gelderland. 
3. Hoe ziet het college mogelijkheden om, in lijn met de aanpak in Putten 
en het Actieplan Wonen van de Provincie Gelderland, aandacht te 
besteden aan het betaalbaar houden van huurwoningen voor senioren die 
overwegen te verhuizen naar een kleinere of beter passende woning? 

Binnen de gemeente Barneveld richten wij ons op doorstroming middels 
meerdere lijnen. Enerzijds in samenwerking met Woningstichting 
Barneveld door de mogelijkheid van groot naar beter (huisvestings-
verordening 2024 – 2028). Anderzijds middels het project Woonbewust. 
4. Lokaal Belang ziet graag dat de gemeente een actieve rol neemt in het 
ondersteunen van senioren bij hun woonbehoeften en het verbeteren van 
de doorstroming. Is het college daartoe bereid? Zo ja, welke stappen gaat 
het college ondernemen en op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 
Het college is hiertoe bereid. Bij het opstellen van de woonzorgvisie en 
ook programma Bestaanszekerheid hebben wij benoemd dat wij meer 
willen inzetten op doorstroming en daarbij ook het evalueren en 
actualiseren van Woonbewust. Deze actie zal worden opgepakt in 
samenwerking met Welzijn Barneveld en Woningstichting Barneveld. 
 



Bij de verdere uitwerking van het inzetten op doorstroming zullen wij ook 
de mogelijkheden van de provincie meenemen. 
5. Ziet het college mogelijkheden om het concept van meeneemhuur te 
introduceren in onze gemeente? Zo ja, is het college bereid hierover in 
gesprek te gaan met woningcorporaties en andere betrokken partijen? Zo 
nee, waarom niet? 

Het al dan niet invoeren van de meeneemhuur zal meegenomen worden in 
de verdere uitwerking van doorstroming. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

W. Wieringa      J. van der Tak 

secretaris        burgemeester 
 


